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Christmas songs a capella with full chorus and spectacular natural reverb. 18 MP3 Songs CLASSICAL:

Traditional, WORLD: Western European Details: New CD of L'Accroche-Choeur, "Nol des Anges",

presents 18 a capella Christmas songs. After the success of "Nol a Capella" appeared in 1997,

L'Accroche-Choeur interprets traditional and contemporary Christmas songs, conducted by Jean-Claude

Fasel. "Nol des Anges" expresses the magic and the particular mood of Christmas. Sometimes

melancholic, sometimes merry and always full of hope, the harmonizations are between originality and

tradition. The traditional international ones like "Minuit, Chrtiens", "Les Anges dans nos campagnes" and

of the regional popular airs such "Tsaland" and "Le Nol de Simon" mix with the contemporary

compositions. Much more than a simple Christmas carols record, this CD is an original gift to offer and

look at, since unfolded and avoided of a simple candle, it is transformed ingeniously into Lantern of

Christmas, true object of decoration. Conducted since January 1992 by Jean-Claude Fasel,

L'Accroche-Choeur opened at new musical horizons. Thus it presented works of Bach (Magnificat, Jesu

meine Freude), Liszt (Via Crucis), Rheinberger (Stabat MATER, Cantus Missae), Brahms (Ein deutsches

Requiem), Honegger (king David, Nicolas de Flue), Poulenc (Four motets for a time of Christmas), Rutter

(Gloria). In french: Le nouveau CD de L'Accroche-Chur, Nol des Anges, propose 18 titres a capella sur le

thme de Nol. Aprs le succs de "Nol a capella" paru en 1997 et vendu  6'000 exemplaires, l'Accroche-Chur

interprte sur ce nouvel enregistrement des chants de Nol traditionnels et contemporains, sous la direction

de Jean-Claude Fasel. "Nol des Anges" exprime la magie et le climat particulier des chants de Nol. Des

ambiances tantt mlancoliques, tantt gaies et toujours pleines d'esprance ressortent de ces plages mises

en valeur par des harmonisations oscillant entre originalit et tradition. Des classiques internationaux

comme "Minuit, Chrtiens", "Les Anges dans nos campagnes" et des airs populaires rgionaux tels

"Tsaland" et "Le Nol de Simon" se mlent aux compositions contemporaines. Bien plus que des chants 

couter, ce CD est un cadeau original  offrir et  regarder, puisque dpli et par d'une simple bougie, il se

transforme ingnieusement en Lanterne de Nol, vritable objet de dcoration. Dirig depuis janvier 1992 par

http://www.dlfiles24.com/get.php?prd=1219321


Jean-Claude Fasel son chef actuel, L'Accroche-Chur, s'est ouvert  de nouveaux horizons musicaux. C'est

ainsi qu'il a prsent des uvres de Bach (Magnificat, Jesu meine Freude), Liszt (Via Crucis), Rheinberger

(Stabat Mater, Cantus Missae), Brahms (Ein deutsches Requiem), Honegger (Le roi David, Nicolas de

Flue), Poulenc (Quatre motets pour un temps de Nol), Rutter (Gloria).
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